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Abstract (en)
The device (1) has a working piston (34) translationally moved by igniting an ignitable mixture in a combustion chamber (12) to fix a fastening
element e.g. bolt and nail. Volume of the combustion chamber is adjusted. A control device (25) is connected with an adjustment device for adjusting
the combustion chamber volume and connected with a metering valve device (10) for metering fuel gas. The adjustment device has an electric
motor (16) coupled with an adjustable combustion chamber wall (15) via a drive (17). The control device is connected with an operating device (44).
An independent claim is also included for a method for operating a bolt fixing device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Bolzensetzgerät zum Setzen von Befestigungselementen in einen Untergrund, mit einem Arbeitskolben (34), der durch
Zünden eines zündfähigen Gemischs in einer Brennkammer (12) schlagartig translatorisch bewegbar ist, um ein Befestigungselement, wie einen
Bolzen oder einen Nagel, zu setzen, wobei das Volumen der Brennkammer (12) verstellbar ist. Um die Bedienung und/oder Energieeffizienz
des Bolzensetzgeräts weiter zu verbessern, umfasst das Bolzensetzgerät (1) eine Steuerungseinrichtung (25), die steuerungsmäßig mit einer
Verstelleinrichtung zum Verstellen des Brennkammervolumens und mit einer Dosierventileinrichtung (10) zum Dosieren von Brenngas verbunden ist.
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